
 

ΕΙΣΗΓΗΣΗ 
προσ το Περιφερειακό Συμβοφλιο Ιονίων Νιςων 

Ειδικι ςυνεδρίαςθ Λογοδοςίασ 6ου διμινου 2024 

ΘΕΜΑ: ΄΄Ποια η εξζλιξη αναφορικά με την εξαςφάλιςη χρηματοδότηςησ για την 
αποκατάςταςη του παλιοφ νοςοκομείου Ζακφνθου;΄΄ 
 
ΕΙΣΗΓΗΤΗΣ: Γιακουμζλοσ Διονφςιοσ, Περιφερειακόσ Σφμβουλοσ Ζακφνθου. 

07/01/2025 

Τον Αφγουςτο του 2024 και ςυγκεκριμζνα ςτθν 26θ ςυνεδρίαςθ του Περιφερειακοφ 
Συμβουλίου θ παράταξθ τθσ ΑΝ.Α.Σ.Α. ζφερε ωσ επερϊτθςθ το κζμα τθσ χρθματοδότθςθσ 
για τθν αποκατάςταςθ του παλιοφ νοςοκομείου Ηακφνκου κάνοντασ μια ιςτορικι 
αναδρομι από το 2017 και μετά,  όπου και παραχωρικθκε με ενζργειεσ τθσ ΠΙΝ/ΑΝΑΣΑ 
από το Υπουργείο Υγείασ για 49 χρόνια ςτθν Περιφερειακι Ενότθτα Ηακφνκου, 
επερωτϊντασ τον κ. Περιφερειάρχθ πωσ επρόκειτο θ περιφζρεια να εξαςφαλίςει τθ 
χρθματοδότθςθ για τθν υλοποίθςθ του εν λόγω  ζργου. 

Θυμίηουμε ότι ςφμφωνα με τθ μελζτθ αποκατάςταςθσ του κτιρίου το ςυνολικό κόςτοσ 
ενίςχυςθσ και επιςκευισ ανζρχεται ςτα 7.980.000€ πλζον Φ.Π.Α. 

Ο Χωρικόσ αντιπεριφερειάρχθσ , αφοφ αρχικά μασ επιςιμανε το πόςο κακαρόσ ιταν ο 
χϊροσ του παλιοφ νοςοκομείου ςε ςχζςθ με άλλα χρόνια -κα μποροφςε ίςωσ να 
χαρακτθριςτεί και αυτό ωσ μια κετικι εξζλιξθ μετά από 8 χρόνια-μασ ενθμζρωςε για τισ 
ςυνεχείσ επιςκζψεισ τόςο του ιδίου, όςο και του κ. Περιφερειάρχθ ςτα αρμόδια 
υπουργείακαι ςε διάφορουσ φορείσ χρθματοδότθςθσ. 

Στθ ςυνζχεια ο κ. Περιφερειάρχθσ τόνιςε ότι όντωσ υπάρχει μια ολοκλθρωμζνθ και ϊριμθ 
μελζτθ θ οποία καλφπτει τα πάντα και θ περιφζρεια ζχει απευκυνκεί ςτο Ταμείο 
Ανάκαμψθσ με μεγάλθ πικανότθτα επιλεξιμότθτασ του ζργου.Παράλλθλα διλωςε ότι κα 
γίνει και μια προςπάκεια χρθματοδότθςθσ του ζργου από τθν Ευρωπαϊκι Τράπεηα 
Επενδφςεων (ΕΤΕπ) , ςτελζχθ τθσ οποίασ μάλιςτα επρόκειτο να επιςκεφκοφν τισ επόμενεσ 
μζρεσ τθν Κζρκυρα με ςκοπό να ςυηθτθκεί και το ςυγκεκριμζνο κζμα. 

Μια κετικι εξζλιξθ ςτθν υπόκεςθ αυτι κα μποροφςε ίςωσ να λειτουργιςει και 
αντιςτακμιςτικά ςτθν ανιςορροπία που εντοπίηεταιαπό τθν ανάλθψθ τθσ νζασ 
περιφερειακισ αρχισ ζωσ και ςιμερα,αναφορικά με τθν εξαςφάλιςθ χρθματοδοτιςεων και 
τθν εκτζλεςθ ζργων ανά Περιφερειακι Ενότθτα όπου όλοι αντιλαμβάνονται ότι τθ μερίδα 
του λζοντοσ ςε μεγάλο βακμό τθν ζχει θ Κζρκυρα. 

Συνζβθ ςτθν ειδικι ςυνεδρίαςθ του Περιφερειακοφ Συμβουλίου για τθν ζγκριςθ τθσ 
κατανομισ των ΚΑΠκαι του προχπολογιςμοφ 2025 (60% θ Κζρκυρα, 12% θ Ηάκυνκοσ). 
Ακοφςτθκε όμωσ και δια ςτόματοσ του κ. Περιφερειάρχθ ςτθν ομιλία του κατά τθν κοπι τθσ 
πρωτοχρονιάτικθσ πίτασ τθσ Περιφζρειασ Ιονίων Νιςων που πραγματοποιικθκε ςτθ νζα 
ζδρα μασ, ςτο πρϊθν Δικαςτικό Μζγαρο Κζρκυρασ 

Στον απολογιςμό που ζκανε ο κ. Περιφερειάρχθσδιλωςε ξεκάκαρα ςε όλουσ τουσ 
παρευριςκόμενουσ αιρετοφσ ςυντοπίτεσ του ότι ςκοπόσ του είναι να μετατρζψει τθν 
Κζρκυρα κατά τθ διάρκεια τθσ κθτείασ του ςε ζνα απζραντο εργοτάξιο. 



 

Με βάςθ τα παραπάνω τίκενται δφο ερωτιματα προσ τον κ. Περιφερειάρχθ : 

 Ποια θ εξζλιξθ αναφορικά με τθν εξεφρεςθ χρθματοδότθςθσ για τθν υλοποίθςθ του 
παραπάνω ζργου; Σασ απάντθςαν  το Ταμείο Ανάκαμψθσ και θ ΕΤΕπ ;  

 Ζχετε ςυνειδθτοποιιςει ότι δεν είςτε πλζον Διμαρχοσ Κζρκυρασ αλλά Περιφερειάρχθσ 
Ιονίων Νιςων, μια κζςθ δθλαδι τθν οποία ςασ εμπιςτεφτθκανοι πολίτεσ και των 
τεςςάρων Περιφερειακϊν Ενοτιτων και θ οποία απαιτεί τθν εκ μζρουσ ςασ τιρθςθ τθσ 
ιςονομίασ και ιςοπολιτείασ; 

 
 


